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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2012. szeptember 19. 8 óra 30 perc 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott rendkívüli üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
dr. Farsang Zoltán                             Kápolnásnyék Község polgármestere 
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona        Zichyújfalu Község polgármestere 
Oláhné Surányi Ágnes              Velence Város polgármestere 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere  
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 
 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika  Pázmánd Község polgármestere 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
Galambos Zsuzsanna   Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
 
Meghívottak: 
Lsd. mellékelt jelenléti ív szerint 
 

         Jegyzőkönyvvezető: 
Nochtáné Sulyok Mariann                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  

 
Tóth István köszönti az egybegyűlteket, megállapítja, hogy a tanács határozatképes.  Felkéri 
dr. Farsang Zoltánt, Kápolnásnyék Község polgármesterét hitelesítőnek, a Tanács 8 igen 
szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással elfogadja a hitelesítő személyét.  
A napirendi pontokat a Tanács 8 igen és 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
Napirendek: 
 
1./ Javaslat a velencei 2181/A hrsz-ú irodaház megnevezésű ingatlan társasház alapító 

okiratának jóváhagyására.   
Előadó: Tóth István elnök 

 
2./ Javaslat a velencei 2181/A hrsz-ú irodaház előtti a 2180/1 hrsz-ú ingatlanon fekvő 

parkolóhelyekre használat jogának biztosítására vonatkozó szerződés megkötésére.  
Előadó: Tóth István elnök 
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Napirend előtt 
 
Stadler Klára: 2012. októberében megjelenik a falumegújítási pályázat. 2013. áprilisában 
lesz eredményhirdetés, várhatóan 2 év alatt kell majd megvalósítani, tehát egy gyorsított 
kifizetési eljárás várható. Már most el lehet kezdeni a felkészülést, mert sok dokumentáció 
kell hozzá. Várhatóan 20 %-os plusz keretet fognak biztosítani, tehát túlpályázás esetén is van 
esély. Az utolsó Leader pályázatok is kiírásra kerülnek 2013. februárjában. A plusz forrás az 
egyesület munkaszervezetének a költségvetését is javítja. Szerettem volna tájékoztatni a 
polgármestereket, hogy időben mindenki fel tudjon készülni. Az elmúlt 4 évben 109 nyertes 
pályázat volt a térségben. 
 
Tóth István elnök: Köszönjük a tájékoztatást. 
 
1./ Napirendi pont 
Javaslat a velencei 2181/A hrsz-ú irodaház megnevezésű ingatlan társasház alapító 

okiratának jóváhagyására 
 
Pintérné dr. Szekerczés Anna ügyvéd: A járóbeteg szakellátó tulajdonában lévő területén 
áll ez az irodaház, amely részben a Társulás tulajdona. Velence Város és a Társulás 
megállapodásban szabályozta a közös tulajdont. Az egyértelmű tulajdonviszonyok rendezése 
érdekében társasházzá kell alakítani ezt az ingatlant. Minden tulajdonrész önálló helyrajzi 
számot kap. Ennek az átvezetése úgy történik, hogy egy társasház alapító okiratot kell 
benyújtani. Az alapító okiratot mindenkinek elküldtük, megismerhették. Az okirat részletesen 
felsorolja, hogy melyik helyiség kinek a tulajdonát képezi. A Társulás tulajdonát a 2181/A 
hrsz-ú ingatlanrész képezi. Az alapító okirat elfogadásáról a társulási tanács jogosult dönteni. 
 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere: Mi már megtárgyaltuk, egyetértünk vele és 
támogatjuk. 
 
Oláhné Surányi Ágnes Velence Város polgármestere: A mi képviselő-testületünk 
elfogadta. A tulajdonviszonyok így egyértelműen rendeződtek. 
 
Takács János Pákozd Község polgármestere: Átnéztem, rendben van. 
 
Tóth István elnök: Tegyük fel, hogy nem fog tovább működni a Társulás. Meg kell néznünk, 
hogy milyen kötelezettségünk van az állam fele az ingatlannal kapcsolatban.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: A pályázat ingatlanvagyon esetében 10 év 
fenntartási kötelezettséget ír elő. Illetve azt, hogy értékesítés esetén ugyanarra a feladatra kell 
fordítani a befolyt összeget, amelyre eredetileg kapta a Társulás. 
 
Pintérné dr. Szekerczés Anna: A kistérségi társulásokra vonatkozó törvény megszűnik 
2012. december 31. nappal, de ez nem jelenti az automatikus megszűnést, a tagok dönthetnek 
arról, hogy tovább működnek és 6 hónap van arra, hogy ehhez a jogi feltételeket 
megteremtsék. Ehhez a Társulási Megállapodást kell módosítani. Ez az ingatlan közös 
tulajdont képez. 
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Galambos Zsuzsanna irodavezető: Az október végi ülésre a meglévő információk alapján 
alternatívákat fogunk összeállítani. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
velencei 2181/A hrsz-ú irodaház megnevezésű ingatlan társasház alapító okiratának 
jóváhagyására vonatkozó előterjesztést és 8 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás 
mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 48/2012. (IX.19.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki Többcélú 
Kistérségi Társulás és Velence Város Önkormányzata osztatlan közös tulajdonában lévő 
2181/A hrsz-ú Irodaház ingatlant Velencei Irodaház Társasház elnevezéssel társasházzá 
alakítja át. A Társulási Tanács a Társasház Alapító Okiratát jóváhagyja.  
A Tanács felhatalmazza az elnököt a Társasház Alapító Okiratának aláírására.   
 
Felelős:   Tóth István  elnök                 
 
Határid ő: azonnal  
 
 
2./ Napirendi pont 
Javaslat a velencei 2181/A hrsz-ú irodaház előtti a 2180/1 hrsz-ú ingatlanon fekvő 

parkolóhelyekre használat jogának biztosítására vonatkozó szerződés megkötésére.  
 
Pintérné dr. Szekerczés Anna: Az épület előtt lévő terület, amelyen a parkoló is fekszik, 
szintén a járóbeteg ellátó tulajdona. Velence Város Önkormányzata ezen ingatlant 2009. 
június 23-napján a Járóbeteg Szakrendelő beruházás keretében a Velencei-tavi Kistérségi 
Járóbeteg Szakellátó Közhasznú Nonprofit Kft. javára apportként rendelkezésre bocsátotta, a 
parkolóhelyek használatának rendezése azonban ezen időpontban s azóta is elmaradt. Jelen 
szerződés alapján a Társulás részére a Nonprofit Kft. biztosítja az átjárást és a parkolási 
lehetőséget. Biztosítja a parkolás jogát és ez a Földhivatalnál bejegyzésre kerül. Ez egy 
közforgalom elől el nem zárt parkoló. Ez azt is jelenti, hogy nemcsak a megjelölt 
parkolóhelyek használhatóak, hanem a szabad kapacitás is. A teljes irodaházhoz kapcsolódik 
a 12 parkolóhely, a Társulás ebből 6 helyre jogosult. 

 
Oláhné Surányi Ágnes Velence Város polgármestere: Ez azt is jelenti, hogyha a Társulás 
ezt az ingatlant kiadja vagy eladja, akkor a parkolóhelyek is átkerülnek hozzá.  
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró Község polgármestere: A parkolóval kapcsolatban 
költségek merülnek fel. Mi lesz akkor, ha már nem működik a Társulás, ki fogja ezeket 
fizetni? 
 
Oláhné Surányi Ágnes Velence Város polgármestere: Jelenleg ezeket a költségeket 
Velence Város átvállalta. Majd akkor kell ezeket átgondolni, ha már döntöttünk az épület 
sorsáról. 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
velencei 2181/A hrsz-ú irodaház előtti a 2180/1 hrsz-ú ingatlanon fekvő parkolóhelyekre 
használat jogának biztosítására vonatkozó előterjesztést és 8 igen, 0 nem szavazattal 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 49/2012. (IX.19.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa a Velencei-tavi Kistérségi Járóbeteg Szakellátó 
Közhasznú Nonprofit Kft. és a Társulás között a velencei 2180/1 hrsz-ú ingatlanon fekvő 
12 db parkolóhely 144 m2 területére vonatkozó használat jogát biztosító szerződést 
jóváhagyja.  
A Tanács felhatalmazza az elnököt a használat jogának biztosítására vonatkozó 
szerződés aláírására.  
 
Felelős:   Tóth István  elnök                 
 
Határid ő: azonnal  
 
3./ Napirendi pont 
Egyebek 
 
Tóth István elnök: Talán az utolsó kistérségi szüreti mulatságot tartottuk Vereben. Sikeres 
volt, hogyan értékelitek? 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: 210 szereplő érkezett, és minimum 500 fő 
résztvevő. Szerintem nagyon sikeres volt, jó idő volt, sikeres programok. Reggeltől estig 
voltak programok. Köszönjük a támogatásokat. Mindenki fog kapni köszönő levelet. A 
felvonulás is sikeres volt. 

 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere: Köszöntöttem a megjelenteket és előzetesen 
annyit mondtam, hogy ez egy nagyon szép hagyomány, kár lenne veszni hagyni, meg kell 
teremteni a folytatás lehetőségét. 
 
Tóth István elnök: Marika, nagyon köszönöm a munkádat. Mindenki munkáját nagyon 
köszönöm. Péter,szép távlatokat vázoltál fel. Köszönöm mindenkinek a megjelenést és az 
érdemi munkát. 

 
k.m.f. 

 
 Tóth István     Galambos Zsuzsanna 

   elnök      irodavezető 
 
 
Jegyzőkönyvet készítette: Nochtáné Sulyok Mariann 
 
 
Jegyzőkönyvet hitelesítette:               dr. Farsang Zoltán 
              Kápolnásnyék  Község polgármestere 
 


